
Αθήνα, 9 Σεπτεμβρίου 1997

α) Απόψε, το διευρυμένο ΚΤΕ για το φυσικό αέριο (παρόντες περίπου 
25) πήγε καλά. Κυρίαρχο θέμα οι προσλήψεις που θα κάνει ο επενδυτής 
που θα έχει το managment με 49 %. Θα είναι εκτός ν. 2190, θάλεγα 
ορθώς. Ο ΓΊεπονής στην αρχή αντέδρασε, στο τέλος έφυγε με απλή 
επιφύλαξη. Να,δούίΐε πότε και ο τελευταίος Υπουργός θα αντιληφθεί τη 
σημασία της επικοινωνίας με τους βουλευτές.

β) Ψηφίστηκε επί της αρχής το Ν/Σ για τη σύσταση της “ΔΕΚΑ” ΑΕ. 
Αύριο πρωί, φοβούμαι ολίγον ονομαστική ψηφοφορία επί άρθρων. Έχουμε 
και (την ετήσια) τροπολογία για τα δίδακτρα, όπου, βέβαια, μόνο το 
δείκτη και το θέαμα εξυπηρετούμε, α(ρού γίνονται έλεγχοι, 
διαπιστώνονται υπερβάσεις (και μεγάλες!), αλλά δεν έχει ποτέ επιβληθεί 
ούτε ένα πρόστιμο, έξ όσων ασ<ραλώς γνωρίζω.


